
 

Ο Ρ Θ Η  Ε Π Α Ν Α Λ Η Ψ Η  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  

της 17/2017 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

  Στον Πολύγυρο, σήμερα την εικοστή εβδόμη (27
η
) του μηνός Δεκεμβρίου του έτους 

2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 18:00 το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Πολυγύρου συνήλθε 

σε τακτική δημόσια συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημαρχείου Πολυγύρου, 

ύστερα από την με αριθ. 17/20.12.2017 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου του Δ.Σ. κ. Μαρία 

Σαράντη, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 

67 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α' 87). 

       Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι παρίσταται ο 

Δήμαρχος κ. Αστέριος Ζωγράφος και ότι σε σύνολο 27 δημοτικών συμβούλων ήταν: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  

Α/Α Επίθετο Όνομα Α/Α Επίθετο Όνομα 

1 Ζαγγίλας Δημήτριος 15 Παπούλιος Ιωάννης 

2 Σιμώνης Ιωάννης 16 Ματθαίου Αθανάσιος 

3 Βορδός Χρήστος 17 Πάνο  Ιωακείμ 

4 Ζούνη Στέλλα 18 Λαφαζάνης Βασίλειος 

5 Κοντογιώργης Δημήτριος 19 Ζιούπου  Άννα 

6 Ματέας Γεώργιος 20 Χριστιανού Αγγελική 

7 Σαράντη Μαρία 21   

8 Σιδέρης Νικόλαος 22   

9 Λιόντας  Γεώργιος 23   

10 Καραφουλίδης  Αναστάσιος  24   

11 Φυλαχτός Χρήστος 25   

12 Κυριάκου Ιφιγένεια 26   

13 Λακρός Αλέξανδρος    

14 Κανταράς Αναστάσιος    

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  

1 Δέας Παύλος 

2 Τσινάς Αργύριος 

3 Ζαβράκογλου Άγγελος 

4 Βασιλάκης  Αθανάσιος 

5 Γκλάβας  Γεώργιος 

6 Ξάκης Ιωάννης 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η υπάλληλος του Δήμου κ. Ψαθά Κωνσταντία, για την 

τήρηση των πρακτικών.  

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν όλοι οι Πρόεδροι των Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων και 

παραβρέθηκαν ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Πολυγύρου κ. Νικήτας Κατσακιώρης,  ο Πρόεδρος, ο 

Πρόεδρος της Τ.Κ. Ολύνθου, κ. Νικόλαος Αυγέρης, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Μεταμόρφωσης 

κ. Ιωάννης Καγιακεϊσίδης και ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Παλαιοκάστρου κ. Χρήστος 

Γκαρανάτσιος 

 

Αριθμός θέματος : 4
ο 

έκτακτο
 
 

Ψήφισμα Δημοτικού Συμβουλίου για τις άδειες των 

Δημοτικών Ραδιοφώνων 

Αριθμός Απόφασης : 349  

 

 

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Μαρία Σαράντη, εκφώνησε το 4
ο
 θέμα εκτός 

ημερήσιας διάταξης μετά την ομόφωνη αποδοχή των μελών να συζητηθεί το θέμα εκτός 

ημερήσιας διάταξης και έδωσε τον λόγο στον Δημοτικό Σύμβουλο κ. Χρήστο Φυλαχτό, ο 
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οποίος ανέφερε τα εξής: «Όλοι οι Δημοτικοί Ραδιοφωνικοί Σταθμοί της Χώρας εξέδωσαν 

ψηφίσματα ώστε να εξαιρεθούν οι Δημοτικοί Ραδιοφωνικοί Σταθμοί από κάθε διαδικασία 

δημοπράτησης ή εξαγοράς των αδειών, όπως ακριβώς συνέβη και με τους Δημοτικούς 

Τηλεοπτικούς Σταθμούς. Για το λόγο αυτό καλώ το σώμα να εκδώσει ψήφισμα για τις άδειες 

των Δημοτικών Ραδιοφώνων. 

Το Δ.Σ. αφού άκουσε την εισήγηση και μετά το διάλογο που αναπτύχθηκε 

 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ   ΟΜΟΦΩΝΑ 
Την έκδοση ψηφίσματος το οποίο έχει ως εξής: 

Η κυβέρνηση έδωσε σε δημόσια διαβούλευση νομοσχέδιο με τίτλο: «Αδειοδότηση ιδιωτικών 

ραδιοφωνικών σταθμών επίγειας ψηφιακής ευρεκπομπής ελεύθερης λήψης», στο οποίο 

παραβλέπεται η ιδιαιτερότητα των Δημοτικών Ραδιοφωνικών Σταθμών, οι οποίοι 

αντιμετωπίζονται ως ιδιωτικές επιχειρήσεις. 

Στο νομοσχέδιο μάλιστα προβλέπεται ότι οι Δημοτικοί Ραδιοφωνικοί Σταθμοί θα μπουν σε 

διαγωνιστική διαδικασία δημοπράτησης ή εξαγοράς των αδειών και συχνοτήτων  και μάλιστα 

σε πολλαπλούς κύκλους πλειοδοσίας, μαζί με ιδιώτες. 

Οι Δημοτικοί Ραδιοφωνικοί Σταθμοί δεν είναι ιδιωτικές επιχειρήσεις, αλλά μη κερδοσκοπικές 

επιχειρήσεις, που προσφέρουν δημόσια ραδιοφωνική υπηρεσία τοπικού χαρακτήρα με σκοπό 

την ενημέρωση των τοπικών κοινωνιών και την παροχή ποιοτικών προγραμμάτων, που 

σχετίζονται με τον πολιτισμό, την τέχνη, την παιδεία. 

Οι Δημοτικοί Ραδιοφωνικοί Σταθμοί θα πρέπει να εξαιρεθούν από οποιαδήποτε διαγωνιστική 

διαδικασία για τη διατήρηση της συχνότητάς τους. Μια τέτοια ρύθμιση είναι άλλωστε 

σύμφωνη με το εθνικό και ευρωπαϊκό δίκαιο και τις ευρωπαϊκές οδηγίες, όπως προκύπτει από 

την σχετική νομολογία, τια ανακοινώσεις της Ευρωπαϊκής Επιτροπής και το Πρωτόκολλο του 

Άμστερνταμ. 

Επιπλέον οι Δημοτικοί Ραδιοφωνικοί Σταθμοί επιχορηγούνται και είναι άμεσα εξαρτώμενοι 

από τους δήμους, οι οποίοι λόγω της οικονομικής τους κατάστασης, αλλά και της θεσμικής 

τους θέσης δεν μπορούν να μπουν σε δημόσια πλειοδοσία για την εξαγορά των συχνοτήτων, 

όπως οι κερδοσκοπικές επιχειρήσεις. Για το λόγο αυτό απαιτούμε: Να εξαιρεθούν οι Δημοτικοί 

Ραδιοφωνικοί Σταθμοί από κάθε διαδικασία δημοπράτησης ή εξαγοράς των αδειών, όπως 

ακριβώς συνέβη και με τους Δημοτικούς Τηλεοπτικούς Σταθμούς. 

 

Η παρούσα απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 349/2017 

Έτσι συντάχτηκε το πρακτικό και υπογράφεται όπως παρακάτω 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ             ΤΑ Μ Ε Λ Η 

Υπογραφή                Υπογραφές 

Ακριβές Απόσπασμα 

Πολύγυρος 29-12-2017 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

 

 

 

ΜΑΡΙΑ ΣΑΡΑΝΤΗ 
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